
Bestyrelsesmøde nr. 24 – 2024 

Dagsorden og Referat 

Dato: 12.11.24 
Sted: Kragelundskolen - mødelokalet 
Tidspunkt: 17:00 – 19:00 
Mødeleder: Mads Emil Legaard Toustrup 

Tilstede: Louise Witt, Hanne Holm Nørgaard, Maria Louise Stewart, Kirstine Bjørnskov 
Eskedal, Mette Marie Givskud Schack, Sanne Johnsen, Jette Stemberg,  
Mads Emil Legaard Toustrup, Karina H. Gundestrup, Mette Birk Munthe, Mathias Novrup 
Henriksen, Oskar Milicic Vagtborg og Frida Kjeldal Markvardsen. 
 
Afbud: Vibeke Astrup Rasmussen, Eva Borchorst Mejnertz 
Fraværende:  
 

Dagsorden: 
Hvad handler punktet om, og er der særlige ansvarlige, 
gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid Referat 

1. 

Velkommen v. formanden 

- Godkendelse af referat (B) 

Bilag: Referatet skolebestyrelsesmødet den 9. 
oktober 2024 

17.00 – 17.05 

•  

2. 

Præsentation af Sonja og Karina (O)  

17.05 – 17.35 

• Karina præsenterer sig selv og sin motivation for at søge 
stillingen som skoleleder på Kragelundskolen.  

• Sonja præsenterer sig selv og sin motivation for at søge stillingen 
som pædagogisk leder for SFO og 0. og 1. årgang på 
Kragelundskolen. 

3.  

Nyt fra elevrådet (O) (D) 

17.35 – 17.50 

• 9. årgang efterspørger at få standpunktskarakterer i både 
november og igen i foråret. Da der er lang tid fra november og til 
prøverne i maj/juni. Et alternativ en kort samtale med alle ens 
lærere i foråret, så den enkelte elev ved, hvordan det går med 
deres faglige udvikling. Karina pointerer, at det er vigtigt, at 
eleverne hele tiden får feedback i undervisningen, så den enkelte 
ved, hvor hun/han ligger fagligt. Ønsket tages med videre til en 
drøftelse på udskolingsmøde, da der er både fordele og ulemper 
ved forslaget. 

4. 
Kort status i forhold til kantinen (O) (D) 

17.50 – 18.05 
De initiativer, der er taget i forhold til optimering af kantinedriften, 
har ikke umiddelbart givet de forbedringer, som var ønskeligt. Der 



forventes, at kantinen giver et underskud på ca. 450.000 kr. i 
2024.  
Der tages på næste bestyrelsesmøde stilling til den videre drift af 
kantinen. Forslag om levering af mad fra en anden skole kan 
overvejes. 

5. 

Prioritering af lejrskole i udskolingen i 25/26 (O) 
(D) 

- økonomiske konsekvenser. 
- idéer til finansiering 

Bilag: Princip for lejrskoler 

18.05 – 18.45 

• Der er et ønske om at give mulighed for, at 9. årgang kommer på 
en overnatningstur fremadrettet – helst til København. Det er 
umiddelbart svært at få plads til det i budgettet, men det er et stort 
ønske.  Der drøftes forskellige idéer for at muliggøre en lejrskole 
på 9. årgang. 

6. 

Eventuelt  

18.45 – 18.55 

• Etablering af flere cykelstativer ved Sundhedshuset er i gang. 

• Elevrådsrepræsentanterne overvejer at inddrage resten af 
elevrådet i en lille hjertehappening for Hjertezonen en eller nogle 
få morgener. 
 

7. 

Punkter næste møde d. 12. december 24 

18.55 -19.00 

• Evaluering af mødetidspunkt for bestyrelsesmøder 

• Opfølgning på kantinen 

• Opfølgning på Kragepuljen – hvordan får vi rådighed over 
midlerne? 

 Punkter til kommende møder  •  

 

Referent: MM 


